
Geachte Raadslieden, 

Mijn naam is en ben woonachtig te Doetinchem,  aan de 

Ik heb in het verleden al meerdere brieven gestuurd aan de gemeente over dit onderwerp,  maar 
helaas krijg ik weinig respons.
En dat heeft alles te maken,  met onze buurman op nr. 
Zolang hij daar woont, verhuurt hij kamers, ondanks een verbod,  wat hem is opgelegd.
Zogauw er handhaving aan te pas komt, leidt hij ze slim om de tuin en zegt de laatste tijd (sinds het 
verbod), dat het logé's zijn.

Op zich heb ik niets tegen particuliere kamerverhuur,  maar, niet iedereen is daar geschikt voor en 
daar zou, in de toekomst, (mocht het wél toegestaan worden), goed naar gekeken moeten worden. 

 Wij hebben alleen maar ellende ondervonden, met oa veel overlast,  geschreeuw en geruzie 
onderling (binnen en buiten), ongedierte, gebruik van wiet.
Daarnaast,  en dat heb ik ook al meerdere keren gemeld,  trekt hij personen aan, met een rugzak en 
het is wel gebleken in de loop van de tijd, dat hij daar niet mee om kan gaan, gezien  de vele 
escalaties met zijn bewoners.
Mensen (met alle respect), met problemen,  onder één dak, dat werkt gewoonweg niet!

Ik hoop serieus,  dat jullie hier aandacht voor hebben en tot een verstandig besluit zullen komen. 

Met vriendelijke groet. 
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